

SHORT BIOGRAPHY
Luigi Scarpa de Masellis



Luigi Scarpa de Masellis joined the Delegation of the European Union to Canada in September 2005. As Advisor in the Economic and Commercial Affairs Section, he is responsible for contributing to the fulfilment of the Delegation's mandate as regards EU-Canada cooperation, notably in the fields of science, technology and innovation; climate change; energy; environment; and transport. Mr. Scarpa de Masellis previously held the position of Researcher, Development Cooperation, at The North South-Institute.

Luigi Scarpa de Masellis s'est joint à la Délégation de l'Union européenne au Canada en septembre 2005. En tant qu'analyste de la section affaires économiques et commerciales, il contribue à la mise en œuvre du mandat de la Délégation en ce qui concerne la coopération UE-Canada dans les domaines de compétence suivants : la coopération scientifique et technique; les changements climatiques, l'énergie l'environnement et les transports. Avant d'entrer au service de l'Union européenne, M. Scarpa de Masellis a occupé le poste de chercheur, coopération pour le développement, à L'Institut Nord-Sud.